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Verslag openbare deel van de 168e bijeenkomst raad FHML  
d.d. dinsdag 18 januari 2022 

Aanwezig: zie presentielijst 

 
0 Vooroverleg  
De voorzitter heet F. Defauwes welkom. Zij zal secretaris K. Luyten tijdelijk vervangen in verband 
met zwangerschapsverlof en is deze bijeenkomst aanwezig als toehoorder. 

 
1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering. 
 
2a Vaststellen van de tekst van het openbare deel van het verslag van de 167e 
bijeenkomst d.d. 14 december 2021 

-21.2427o – d.d. 06-01-22 – verslag met bijlage 
 
Zie de goedgekeurde versie van het verslag met kenmerk 21.2427/Io. 
 
2a Opmerkingen naar aanleiding van het openbare deel van het verslag  
Naar aanleiding van de bijgevoegde presentatie over de PhD Onderzoekscultuur, geeft de voorzitter 
aan dat de link naar de website waar het rapport over de PhD Onderzoekscultuur gepubliceerd is, 

niet werkt. De decaan zal dit navragen. 
 
3 Mededelingen decaan 
Naar aanleiding van een eerder verzoek van de raad, geeft de decaan aan dat een medewerker van 

het Research Office/Grants Office, I. Leijs, zal gaan zorgdragen voor de Engelstalige vertaling van 
de goedgekeurde, openbare verslagen van de Raad FHML per januari 2022. 
 

4 COVID-19 
De decaan geeft aan dat er op dit moment niet meer informatie te melden is over het coronabeleid 
dan het communicatiebericht van het College van Bestuur, waarin wordt aangegeven dat het 
onderwijs in periode 3 online zal blijven en de mondkapjesplicht wordt uitgebreid. 
Binnenkort zal er meer informatie volgen. 
 

5 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 
De directeur FHML geeft aan dat de renovatie van de Uns50 eind van deze maand zal starten. 
Er zal gestart worden met bouwwerkzaamheden op de 1e etage, Uns50-Zuid. Op een later moment 
zullen vervolgens de bouwwerkzaamheden op de 4e etage, Uns50-Zuid starten. 
Op dit moment vinden er in opdracht van Facility Services verschillende testen plaats om de 
geluidsoverlast te meten. Desgevraagd geeft de directeur FHML aan dat er ook rekening wordt 

gehouden met de geluidsoverlast voor de proefdieren. De eerste testresultaten laten zien dat de 

geluidsoverlast beperkt zal zijn, ook voor de studenten in het studielandschap. 
 
6 Nagekomen agendapunten 
Er zijn geen nagekomen agendapunten. 
 
7 Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

 
Kim Luyten 

 


